

**ROLF**  
S P E C T A C L E S

finest natural eyewear  
handcrafted in austria



**HYGROMETER**  
**HYGROMETER**

**HUMIDIFIER**  
**BEFEUCHTER**



**HUMIDIPAK**  
**HUMIDIPAK**

**EN** The ideal place of safekeeping for your ROLF wooden glasses - the ROLF humidor. A precise hygrometer ensures optimal humidity, integrated in a classy case. Safekeeping for your glasses. For the best possible protection and care. Ensuring the longevity of the ROLF frame.

**DE** Der ideale Aufbewahrungsort für die ROLF Holzbrille - der ROLF Humidor. Ein Hygrometer sorgt für optimale Luftfeuchtigkeit, integriert in einem stilvollen Gehäuse. Ein sicherer Aufbewahrungsort. Für bestmöglichen Schutz, Pflege und um die Langlebigkeit Ihrer ROLF Holzbrille zu gewährleisten.



[www.rolf-spectacles.com](http://www.rolf-spectacles.com)

## HUMIDOR INSTRUCTIONS

1. Pour water into a bowl to a depth of about 1 cm
2. Place your humidifier upside down i.e. with the opening downwards in the bowl for about 3min.
3. Remove humidifier from the bowl and remove excess water
4. Place the humidifier in the humidor and keep it closed for 24 hours
5. Repeat step 2. + 3.
6. Replace in the humidor for a further 24 hours
7. Remove the humidifier to avoid damage to your glasses
8. Place 1 humidipak inside, which keeps the humidity at an optimal level

Check the moisture content regularly. Keep your ROLF frames only in the humidor when the hygrometer shows a 45-65% humidity.

Check the humidipak regularly. When it's dry and granulated, it's time to replace it.

Store your humidor in a cool, dry space away from direct sunlight or heating and air conditioning ducts.

## HUMIDOR ANLEITUNG

1. Schüssel ca. 1 cm mit destilliertem Wasser füllen
2. Befeuchter für 3 Minuten kopfüber in die Schüssel geben
3. Befeuchter aus dem Wasser nehmen und überschüssiges Wasser abwischen
4. Befeuchter für 24 Stunden in den Humidor geben
5. Wiederholen Sie Punkt 2. + 3.
6. Befeuchter für 24 Stunden in den Humidor geben
7. Befeuchter entfernen damit Ihre Brillenfassung und Gläser nicht beschädigt werden
8. 1 humidipak in den Humidor geben um eine konstante Luftfeuchtigkeit zu gewährleisten

Überprüfen Sie regelmäßig den Feuchtigkeitsgrad. Ihre ROLF Fassung sollte nur bei einer Luftfeuchtigkeit von 45-65% im Humidor aufbewahrt werden.

Überprüfen Sie regelmäßig das humidipak. Wenn es trocken und körnig ist, ist es Zeit das humidipak durch ein neues zu ersetzen.

Bewahren Sie Ihren Humidor stets an einem kühlen, trockenen Ort auf, vermeiden Sie direkte Sonneneinstrahlung und die unmittelbare Nähe von Heizung oder Klimaanlage.